

Information on the cost of services as a custom representative A-CUSTOMS LLC (OGRN 1164704060366, INN 4725002556, Certificate of inclusion in the register of customs representatives No. 1180 dated 06/03/2020):

Services description	Unit	Price, Euro *,**
The Declaration on the goods placed under the procedure "release for internal consumption" or "export" (the main sheet), arrived on one transport unit (1 truck, 1 container, etc.)	Declaration	From 58
Additional list in customs declaration	List	From 7
Customs inspection	Shipment	From 16
Definition of customs codes	Article	From 3
Advising on customs legislation	Hour	By agreement

\* The cost of services is indicated without VAT.

\*\* Please note that this site and all information materials, catalogs, articles, and prices posted on the site are for informational purposes and under no circumstances it is a public offer determined by the Article 437 (2) of the Civil Code of the Russian Federation.

\*\*\* For the providing of the services in the field of customs, it is required to conclude an agreement for the providing of services as a customs representative. The cost of services of a customs representative depends on various factors and must be agreed in writing form (agreement/contract) by the parties in the contract.

Дата опубликования: 12 января 2024

Информация о стоимости услуг таможенного представителя ООО «А-КАСТОМС» (ОГРН 1164704060366, ИНН 4725002556, свидетельство о включении в реестр таможенных представителей №1180 от 03.06.2020):

Наименование услуги	Единица измерения	Стоимость, руб. *,**
Оформление декларации на товары, помещаемые под процедуру «выпуск для внутреннего потребления» или «экспорт» (основной лист), поступившие на одном транспортном средстве (1 а/м, 1 контейнер и т.д.)	Декларация	От 5600
Оформление дополнительного листа ДТ	Лист	От 600
Организация таможенного осмотра	Партия	От 1500
Подбор товарного кода в соответствии с ЕТН ВЭД	Артикул	От 300
Консультирование по вопросам таможенного законодательства	Час	По согласованию

\* Стоимость услуг указана без учета НДС

\*\* Обращаем ваше внимание на то, что данный сайт и все информационные материалы, каталоги, статьи и цены, размещенные на сайте, носит информационный характер и ни при каких условиях не является публичной офертой, определяемой положениями Статьи 437 (2) Гражданского кодекса РФ.

\*\*\* Для оказания услуг в области таможенного дела требуется заключение договора на оказание услуг таможенным представителем. Стоимость услуг таможенного представителя зависит от различных факторов и должна быть письменно согласована сторонами в договоре.